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Interpelacje wnioski i zapytania radnych

Radny ANDRZEJ ZIELIŃSKI- Wiceprzewodniczący Rady Miasta 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado ja występuje jako dwóch w jednym. To znaczy prosił mnie
Pan Wróblewski Jakub nieobecny dzisiaj, również o zadanie pytań. Ja mam tylko kilka pytań razem
z nim. Pierwsze pytanie jest związane z uchwalonym budżetem. Chciałbym zapytać czy w związku
z uchwalonym budżetem ponad 2 miesiące temu czy w tym okresie zostały podjęte jakakolwiek
prace przygotowawcze związane z rozbudową lub budową sali gimnastycznej przy II Liceum?
Drugie  pytanie  jak  przebiega  realizacja  inwestycji  miejskich:  budowa  parkingów.  Tutaj  przed
chwilą  mówił  Pan radny Osiecki o parkingu przy SP4 ale także i chciałbym zapytać  o parking
planowany przy ul. Szaniawskiego. Kiedy można spodziewać się zakończenia inwestycji? Pytanie
trzecie  kiedy  pod  obrady  Rady trafi projekt  uchwały w sprawie  podziału miasta  na  okręgi
wyborcze? Chodzi o to, że radni też  powinni przygotować  się  do debaty na ten temat. Pytanie
czwarte ile biletów wstępu do Muzeum sprzedano w 2017r. i jaki przychód osiągnęło Muzeum z
tego  tytułu  w  roku  ubiegłym?  Czy  można  dowiedzieć  się  o  liczbę  sprzedanych  biletów
indywidualnych i dla grup zorganizowanych czyli dla klas szkolnych? Dziękuję bardzo. 


